
FAU 6. Desember 2023

Tilstede
1. trinn: Claudia, Hanne
2. trinn: Torunn, Helene
3. trinn: Susanne
4. trinn: forfall
5. trinn: Cathrine
6. trinn: Frode
7. Trinn Sebastien

1) Rektor
● Skolen har mottatt invitasjon til samlinger i forkant av kvalitetsoppfølgingsmøter

2024. Elever og FAU v/leder og nestleder skal møtes mandag 8. januar eller 10.
januar. Det jobbes med et oppdrag som rektor skal gi FAU- i forkant. Vil bruke
elev/lærerundersøkelsen, tall fra standardiserte prøver eller lignende. Skolen jobber
videre med elevmedvirkning, og hvordan vi lar elevene prege skolehverdagen sin i
enda større grad. Skal melde oss på samlingen innen 3. januar. Trivsel og trygghet
(FAU-perspektiv, skoleperspektiv, elevperspektiv).

● Helseverntilsyn runde 2. Oppfølging fra sist. Har skiftet gulv flere steder, enkelte
vinduer (skal skiftes flere), plan for å skifte ventilasjonsanlegg. Ikke tydelig plan på
uteområde. Mangler 8/10 av anbefalt uteareal (eksl. Smauet). Vil nesten doble
uteareal, men fortsatt for lite. Trapp opp til Krybbesmauet er godkjent, men fordi
helsevernmyndighetene ønsker at Øvregaten 5 sitt uteområde skal innlemmes i
utearealet, er det nå en ny prosess for å få en trapp der man kan få bruke utearealet.
Dette skaper forsinkelser. Det er kommet signaler om at det kan bli "for dyrt/for
vanskelig" med gymsal. Det må legges politisk press på at vi skal ha gymsal. En
gymsal vil gjøre stor forskjell for skolemiljø og nærmiljø. Støy fra Øvregaten - høyere
støyskjermer. For å montert det må de gjøre noe med fundamentene. 14. desember
blir det gravd to hull i fotballbanen. Usikkert hva som er under (har vært gravplass
før), men håpet er at det er moderne masser.

● Lysfest. Skal sende ut kart til klassekontaktene om hvor i skolegården man kan ha
klassesamling etterpå. Kommer melding i Vigilo.

● Rutiner for innsjekking i Vigilo, har skjedd noen feil. Tas opp med SFO på møte
denne uken.

● Leksebevisst skole: det er prosess på gang for å få en enighet om hva lekser er og
hvilket omfang lekser man skal ha. Jobber med elevmedvirkning også knyttet til
dette. Vil skynde seg langsomt for å sikre at alle er omforent når beslutning er fattet

2) SU
● Skolerute for neste år
● Ordensreglement - legges inn formulering om mobilhotell
● Byggesak, se over
● Elevmedvirkning
● Skole-hjem-samarbeid. Skal legges inn i Vigilo om barna kommer for sent (mulig

bare synlig i nettleser?).



3) Juleverksted
● Er i rute
● Noen har protestert på at man fikk tildelt samme poster som i fjor, spesielt kafeen.

Dette ble gjort fordi det manglet sluttrapporter fra mange poster. Dersom alle lager
sluttrapport blir det lettere å fordele poster til andre til neste år.

● Trond og Frode henter granbar
● Vipps-plakater - sjekke om de er i Krybbesmauet eller på loftet

4) Kurs
● Espen har fått bekreftet fra kommunen at vi beholder midlene selv ved gjennomføring

i vårsemesteret. Espen sender kommunen en plan for kursene - da utsetter de alle
frister.

● Plan for kurs til våren
○ Arkitektur
○ Dans
○ Breakdance
○ ?

● Viktig at kurs skal være i SFO-tiden, da det er denne tiden vi ønsker å gjøre mer
meningsfylt for barna. FAU har ikke en rolle i å skape innhold i skoletiden.

Møtet hevet.


